
 

政府統計處2021年香港貨物協調制度修改諮詢 

政府統計處現正就香港貨物協調制度由2021年1月1日起實行的修改進行諮詢，詳

情可於政府統計處網站（網址：

https:/ /www.censtatd.gov.hk/trader/declaration/amendment/index _tc.jsp）獲取。  

若貴公司對現行採用的香港貨物協調制度有任何修改建議，請於政府統計處網站

（網址：https:/ /www.censtatd.gov.hk/trader /declaration/ amendment/index_tc.jsp）

下載表格，並將有關建議填寫在表格內，於2020年6月19日或之前寄回、傳真或電郵至

本處。  

如有任何查詢，請與洪翔偉先生聯絡（電話：2582 5021；傳真：3102 9032；電

郵地址： trade-declarat ion@censtatd.gov.hk）。  

 
 

Consultation on 2021 Amendments to the Hong Kong 

Harmonized System from the Census and Statistics 

Department 

The Census and Statistics Department (C&SD) is conducting a consultation on amendments to the 

Hong Kong Harmonized System (HKHS) to be implemented as from 1 January 2021.  Details of the 

consultation are available on the website of C&SD 

(https://www.censtatd.gov.hk/trader/declaration/amendment/index.jsp).   

If your Company have any suggestions on amendments to the HKHS, I should be grateful if you would 

complete the proforma available on the C&SD website 

(https://www.censtatd.gov.hk/trader/declaration/amendment/index.jsp) and return it to us by post, fax 

or email no later than 19 June 2020.   

If you have any queries, please feel free to contact Mr HUNG Cheung-wai (Tel.: 2582 5021; Fax: 3102 

9032; E-mail: trade-declaration@censtatd.gov.hk). 
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